
 

Hej alla HRF:are!                                                 Trollhättan i april 

En del av er kanske då och då frågar er varför är jag med i HRF. Svaren 

kan vara många och skiftande naturligtvis, men bara att du är med i en av 

Sveriges mest ansedda organisationer är stort. Det tänker man kanske 

inte på varje dag, men så är det. Vad får jag då som medlem i HRF, 

förutom det ovanstående? Jo, du får vara med i en organisation, som tar 

hörsel på allvar och som driver hörselfrågor samt har funnits till i hela 100 

år. Det är något att vara stolt över. På distriktsnivå får du information vad 

vi i styrelsen gör och vad politiker samt tjänstemän gör för oss. 

Under denna månad har vi tillsammans med ABF dragit igång utbildning 

av ZOOM och TEAMS för er våra medlemmar och mycket glädjande har 

många anmält sig till detta. Vi hoppas att vi kan få till andra kurser för att 

höja vår digitala kompetens. Jag tänker på att vår kommande kongress i 

slutet på maj är helt digital. Jag tror att vi får vänja oss vid detta att 

mycket kommer att vara digitalt, men vi ska naturligtvis inte utesluta det 

viktiga fysiska mötet. 

Jag har påbörjat ett arbete i vårt distrikt och det är att uppdatera vårt 

medlemsregister. Det är främst mobilnummer och ev. mailadresser som vi 

i styrelsen är intresserade av, för har vi mailadresserna så kan även 

medlemmar som tillhör en vilande förening få t.ex. detta föreningsbrevet. 

Resultatet är något klent, men vi får hoppas att ni i de livaktiga 

föreningarna tar reda på mailadresser hos våra medlemmar. Och kom 

gärna med idéer hur vi ska göra med medlemmarna i de vilande 

föreningarna. 

Vid datorn för distriktsstyrelsen 

Barbro Prästbacka 



 

 


